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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.1.2019 

V Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 25 stycznia 2019 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2019 r. o godz. 13:00 

Zakończono o godz. 16:13 tego samego dnia 

 

  

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

      - Grzegorz Kłoczko 

      

Protokołowała    Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji.  
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, witał Burmistrza – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza 

– Sylwię Wieloch, władze samorządowe powiatu. 

Witał Wiceprzewodniczącego Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego – Pana 

Edwarda Adamczyka, Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – 

Roberta Wiśniewskiego, Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku – 

Pana Roberta Wiśniewskiego, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Olecko, 

prezesów spółek, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących 

rad osiedli. 

Powitał Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Witolda Jonczysa, Przewodniczącego 

Oleckiej Rady Młodzieżowej – Izabelę Rutkowską oraz mieszkańców biorących udział  

w sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

oznajmił, że w dniu 13 stycznia br. doszło do tragicznego wydarzenia. Poprosił wszystkich  

o powstanie i uczczenie pamięci Prezydenta Gdańska minutą ciszy.  

 

Minuta ciszy 

 

Następnie poinformował, iż sesja jest nagrywana, a nagrania będą udostępnione na gminnej 

stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych 

osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 

wejściem do sali konferencyjnej. 

 

Poprosił radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 
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4. Dawid Bondarenko 

5. Marcin Czekay 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Grzegorz Kłoczko 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko 

17. Wojciech Rejterada 

18. Marcin Roszko 

19. Alicja Stefanowska 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport z obecności radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Oświadczenia radnych. 

5. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019, 

b) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 

2019, 

c) podziału Sołectwa Kukowo, 

d) podziału Sołectwa Gordejki, 

e) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży, 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu  

pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 2019-2024 w powiecie oleckim”, 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu  

pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciw 

kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców powiatu oleckiego na lata 

2018-2022”, 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowościach  Lesk i Olecko – teren położony pomiędzy 

ul. Kościuszki a linią kolejową, 

i) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu w obrębie wsi Jaśki, gmina Olecko. 
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7. Podjęcie stanowiska w sprawie uwzględnienia w projekcie modernizacji drogi 

krajowej nr 65 budowy ścieżki pieszo-rowerowej.  

8. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o ujęcie w punkcie 6 porządku obrad sesji ppkt j), k) i l) projektów uchwał 

odpowiednio w sprawach: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028, 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok, 

 przystąpienia Gminy Olecko do Międzynarodowego Stowarzyszenia „Cittaslow – 

Międzynarodowa Sieć Dobrego Życia”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przypomniał, iż zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy wniosek  

w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia w punkcie 6 porządku obrad sesji ppkt j), k) i l) projektów uchwał odpowiednio 

w sprawach:  

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028, 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok,  

 przystąpienia Gminy Olecko do Międzynarodowego Stowarzyszenia 

„Cittaslow – Stowarzyszenia „Cittaslow – Międzynarodowa Sieć Dobrego 

Życia”. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Wacław Olszewski, Marian Prusko. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad sesji. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

oznajmił, iż z dniem 21 stycznia br. minęła kadencja sołtysów Gminy Olecko oraz 

Przewodniczących Zarządów Osiedli i w związku z tym chce złożyć podziękowanie za pracę  

i zaangażowanie na rzecz sołectwa, osiedla. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytywał imiona i nazwiska byłych sołtysów oraz 

przewodniczącego prosząc o podejście, natomiast Burmistrz wręczał podziękowania  

i drobne upominki. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 13 zarządzeń. Odczytał ich tytuły. 

Przedstawił inne informacje z działalności poszczególnych wydziałów merytorycznych. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4  – Oświadczenia radnych. 
 

Radny Wacław Olszewski  

złożył oświadczenie poruszając następujące sprawy: 

 zaniechania budowy kotłowni na zrębki drewniane oraz sieci ciepłowniczej  

i likwidacji kotłowni przy ul. Składowej, 

 podjęcia działań w celu opracowania koncepcji związanej z dostawą ciepła 

ekologicznego, 

 braku prezesa w Przedsiębiorstwie Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku, 

 tworzenia stanowisk w innych spółkach gminnych i konkursów na stanowiska 

urzędnicze. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak (ad vocem), 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 
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Radna Renata Małgorzata Maciąg 

oświadczyła, iż dziękuje za zorganizowanie spotkania władz samorządowych, kierowników 

wydziałów urzędu oraz radnych z mieszkańcami Osiedla Lesk. 

 

Radny Dawid Bondarenko 

oświadczył, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Planowania, budżetu i Gospodarki została 

poruszona sprawa zimowego utrzymania dróg gminnych i powiatowych na terenie gminy. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak (ad vocem), 

 Radny Mariusz Miłun (ad vocem), 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko. 

 

Radni nie składali innych oświadczeń. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał.  

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

P R Z E R W A   

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

wznowił obrady.  

 

 

Do punktu 6 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

omówił projekt uchwały wskazując na uwzględnioną autopoprawkę Burmistrza.  

Prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego 

planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019.  

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady 

Miejskiej w Olecku na rok 2019. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.1.2019 

w załączeniu 

 

 

b) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 

2019 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

omówił projekt uchwały. Prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.2.2019 

w załączeniu 
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c) podziału Sołectwa Kukowo 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

omówiła projekt uchwały wskazując, iż została wniesiona autopoprawka Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa 

Kukowo. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 podziału Sołectwa Kukowo.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 



9 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie podziału Sołectwa Kukowo. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.3.2019 

w załączeniu 

 

  

d) podziału Sołectwa Gordejki 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

omówiła projekt uchwały wskazując, iż została wniesiona autopoprawka Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa 

Gordejki. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 podziału Sołectwa Gordejki.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie podziału Sołectwa Gordejki. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.4.2019 

w załączeniu 

 

 

e) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO  SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych i garaży. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.5.2019 

w załączeniu 

 

 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu  

pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 2019-2024 w powiecie oleckim” 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu pn. „Program polityki zdrowotnej  

w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 2019-2024  

w powiecie oleckim”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wziął: 

 Radny Wojciech Leonarczyk. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu  

pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 2019-2024 w powiecie oleckim”. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na realizację projektu pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 2019-2024 w powiecie oleckim”. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.6.2019 

w załączeniu 

 

 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu pn. 

„Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciw 

kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców powiatu oleckiego na lata 2018-

2022” 

 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu pn. „Program polityki zdrowotnej  

w zakresie szczepień ochronnych przeciw kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców 

powiatu oleckiego na lata 2018-2022”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu  

pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciw 

kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców powiatu oleckiego na lata 2018-

2022”.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na realizację projektu pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień 

ochronnych przeciw kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców powiatu oleckiego  

na lata 2018-2022”. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.7.2019 

w załączeniu 

 

 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowościach Lesk i Olecko – teren położony pomiędzy  

ul. Kościuszki a linią kolejową 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach 

Lesk i Olecko – teren położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w miejscowościach Lesk i Olecko – teren położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią 

kolejową.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach Lesk i Olecko – teren położony 

pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.8.2019 

w załączeniu 

 

 

i) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu w obrębie wsi Jaśki, gmina Olecko 

 

Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu  

w obrębie wsi Jaśki, gmina Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wziął: 

 Radny Mariusz Miłun. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu w obrębie wsi Jaśki, gmina Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20, 

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie wsi Jaśki, gmina 

Olecko.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.9.2019 

w załączeniu 

 

 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2019-2028. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2019-2028.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.10.2019 

w załączeniu 

 

 

k) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok 

 

Skarbnik Gminy – Bożenia Kozielska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.11.2019 

w załączeniu 

 

 

l) przystąpienia Gminy Olecko do Międzynarodowego Stowarzyszenia „Cittaslow – 

Międzynarodowa Sieć Dobrego Życia” 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

omówił projekt uchwały prosząc o uwzględnienie autopoprawki w tytule projektu uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

na podstawie prezentacji omówiła ideę funkcjonowania międzynarodowego stowarzyszenia – 

treść w załączeniu do protokołu. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

kontynuował omawianie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Olecko do Międzynarodowego Stowarzyszenia „Cittaslow – Międzynarodowa Sieć Miast 

Dobrego Życia”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż na podstawie art. 4 ustawy o zasadach 

przystępowania jednostek samorządu terytorialnego do międzynarodowych zrzeszeń 

społeczności lokalnych i regionalnych uchwałę podejmuje się bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia Gminy Olecko do Międzynarodowego Stowarzyszenia „Cittaslow – 

Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego Życia”. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Olecko  

do Międzynarodowego Stowarzyszenia „Cittaslow – Międzynarodowa Sieć Miast Dobrego 

Życia”.  

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.12.2019 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – Podjęcie stanowiska w sprawie uwzględnienia w projekcie modernizacji 

drogi krajowej nr 65 budowy ścieżki pieszo-rowerowej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

omówił projekt stanowiska z wniesioną autopoprawką. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radna Alicja Stefanowska, 

 Radny Wacław Olszewski, 

 Radna Alicja Stefanowska (ad vocem). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt stanowiska w sprawie uwzględnienia  

w projekcie modernizacji drogi krajowej nr 65 budowy ścieżki pieszo-rowerowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska.   

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 

Anuszkiewicz 

poinformowała, iż Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt stanowiska pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 uwzględnienia w projekcie modernizacji drogi krajowej nr 65 budowy ścieżki pieszo-

rowerowej. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Marcin Czekay, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Rada jednogłośnie podjęła stanowisko w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie wsi Jaśki, gmina 

Olecko.  

 

S t a n o w i s k o  Nr ORN.0007.1.2019 

w załączeniu 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 8 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Pani Krystyna K. 

poruszyła następujące sprawy: 

 pochwaliła obecność kierowników wydziałów na sesji, 



21 

 

 zwróciła uwagę na awarie oświetlenia ulicznego na Osiedlu Siejnik oraz poddała pod 

rozwagę wyłączanie oświetlenia świątecznego po 6 stycznia, 

 połączenia spółek – Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku 

oraz Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku, 

 zapytała, co będzie z niszczejącym sprzętem po byłej sortowni odpadów, może uda się 

go sprzedać, 

 zapytała, czy jest możliwość zwrócenia się do Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy 

o dofinansowanie zakupu karetki do szpitala, 

 odnośnie PEC Sp. z o.o. wskazała, iż rada nadzorcza powinna udzielić pomocy, 

 poddała pod rozwagę organizację spotkania w zakresie dostawy ciepła z kotłowni  

spółdzielni mieszkaniowej do wspólnot mieszkaniowych, 

 poinformowała, iż rodzice uczniów są zaniepokojeni, że w związku z dwoma 

rocznikami, dzieci nie dostaną się do oleckich szkół ponadpodstawowych. Prosiła  

o informację na sesji lub bezpośrednio do rodziców w szkołach. 

 

Radny Jakub Dziubiński 

odniósł się do sprawy zakupu karetki i zwrócił się z prośbą o przekazywanie pojemników  

do „Jadłodzielni”. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

wyraziła zaniepokojenie wyznaczonymi miejscami do parkowania autobusów szkolnych 

podstawionych na wybory sołtysów. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

poddał pod rozwagę uczczenie 30. rocznicy wolnych wyborów przypadającej w tym roku. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do zgłoszonych spraw. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Mariusz Miłun (ad vocem). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

zwrócił się z prośbą do radnych o przekazywanie pomysłów na ujęcie debaty podczas sesji. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir Hatalski 

odpowiedział na pytanie o sprzęt po byłej sortowni śmieci oraz odniósł się do awarii 

oświetlenia ulicznego na osiedlu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko 

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany i zamknął obrady V Sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Grzegorz Kłoczko 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


